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  Protokół Nr 4/2025 

posiedzenia Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji 

z dnia 23 kwietnia 2025 roku 
 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 
Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie Komisji Oświaty, Sportu, Kultury 

i Promocji, które rozpoczęło się o godzinie 15.00. Następnie powitał członków Komisji oraz gości 

zebranych na posiedzeniu. 

  

Przewodniczący Komisji- Pan Jacek Dubiel 

Protokolant - Dorota Huber 

 

Stan: 4/5 

Nieobecny Pan Radny Michał Stawiarski 

 

Punkt 2.Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Pan Radny Jacek Dubiel  przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 3 z 19 marca 2025 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Kraśnickiego  

z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego” za rok 

2024 r. 

5. Opinia nt. sposobu rozdysponowania subwencji oświatowej. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad, wobec 

braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad posiedzenia Komisji. 

 

„za” głosowało – 4 radnych,  

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak.  

 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji jednogłośnie 4 głosami „za” zatwierdziła 

zaproponowany porządek posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 3 z 19 marca 2025 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół został udostępniony w systemie eSesja 

oraz dostępny był do wglądu w Biurze Rady Powiatu, następnie zapytał czy ktoś chciałby wnieść 
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uwagi do treści protokołu. Wobec braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu Nr 3 z 19 

marca 2025 roku.  

 

„za” głosowało – 4 radnych,  

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak.  

 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji jednogłośnie 4 głosami „za” przyjęła protokół Nr 3  

z 19 marca 2025 roku. 

 

Punkt 4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Kraśnickiego  

z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego” za rok 2024 

r. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione 

w systemie eSesja, następnie wyjaśnił, że Pani Katarzyna Wójtowicz Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodziny w Kraśniku nie może w dniu dzisiejszym uczestniczyć w posiedzeniu 

Komisji. Dodał, że sprawozdanie zostało przygotowane w sposób dokładny i zawiera bardzo dużo 

informacji. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik wyjaśnił, że zapoznał się ze sprawozdaniem i nie ma uwag.  

 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji 

„Programu współpracy Powiatu Kraśnickiego z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego” za rok 2024 r. 

 

Stan 5/5  

 

Pan Radny Michał Stawiarski dołączył do posiedzenia Komisji. 

  

Punkt 5. Opinia nt. sposobu rozdysponowania subwencji oświatowej. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poprosił Panią Agnieszkę Drozd Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu o ich 

przedstawienie. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że dyrektorzy szkół przedstawili potrzeby oświatowe w 2025 roku 

na kwotę 63 312 904 zł. Dodała, że kwota ta została podzielona pomiędzy szkoły prowadzone przez 

Powiat Kraśniki oraz szkoły niepubliczne. Kwota dotycząca szkół prowadzonych przez Powiat 

Kraśnicki wynosi 69 465 843, szkoły niepubliczne przedstawiły plany finansowe na kwotę 7 

059 000 zł. Szczegółowe kwoty przedstawione zostały w udostępnionych materiałach - załącznik nr 

1 do protokołu. Wyjaśniła, że kwota innych zadań oświatowych, to m.in.: 

a) art. 70 a KN (doskonalenie nauczycieli): 316 815 zł 

b) opiekunowie praktyk (80195)        60 000 zł 

c) awans zawodowy:          3 000 zł 

d) stypendia Starosty Kraśnickiego:  150 000 zł 
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e) art. 72 KN (fundusz zdrowotny)               16 853 zł 

łącznie wynosi 546 668 zł. Jeżeli chodzi o rezerwę na dzień 17.04.2025 r. bez nagród wynosi 628 

004 zł.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że należało pogodzić potrzeby dyrektorów szkół  

z wysokością subwencji oświatowej.   

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że Zarząd Powiatu nadzoruje wydatki szkół. Dodała, że dyrektorzy na 

wydatki powyżej 1000 zł musza otrzymać zgodę Zarządu Powiatu.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał o szacowaną wysokość brakujących środków. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że dyrektorzy szkól oszacowali potrzeby na kwotę wyższą od kwoty 

subwencji o 9 000 000 zł ale Pani Kierownik ma nadzieję, że brakująca kwota nie będzie aż tak 

wysoka. 

 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji przyjęła informację dotyczącą rozdysponowania 

subwencji oświatowej.  

 

Punkt 7. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy ktoś z Członków Komisji chciałby zabrać głos  

w tym punkcie. Następnie poinformował, że sesja Rady Powiatu w Kraśniku odbędzie się 30 

kwietnia 2025 roku. Przypomniał również o konieczności złożenia oświadczenia majątkowego za 

2024 rok. Dodał, że termin upływa 30 kwietnia 2025 roku. 

 

Punkt 7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie 

Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji o godzinie 15.25. 

 

 

Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

  

Dorota Huber                  Jacek Dubiel 


